

Deltagare Svemo

Tomm Holm (TH)	Sammanställande
Patricia Eneroth (PE)	Ledamot
Johan Andersson (JA)	Ledamot
Fredrik Johansson (FJ)	Ledamot
Jonas Nordberg (JN)	Koordinator

1. **Mötets öppnande och godkännande av dagordning**
2. **Val av justerare**
3. **Föregående protokoll**
4. **Rapporter**
 - A. **Ekonomi (PE)**

Följer budget, inga väsentliga avvikelser.
Budgetmöte kommer ske under augusti för att sätta budget 2025.
 - B. **FIM (PE)**

Inget nytt att rapportera
 - C. **FIM Europe (PE)**

Inget nytt att rapportera
 - D. **Säkerhet (JA)**

Inget nytt att rapportera
Nästa möte 2 juni
 - E. **Statistik förarlicenser**

En svag minskning för samma tid föregående år
 - F. **Elitgrupp**

Teams-möte ska bokas för genomgång av roller/ansvar, samt ersättningar.
 - G. **Miljö**

-
 - H. **SM/JSM/DSM/VRM/USM**

Första SM-deltävlingen Tibro, 297 startande.

Sektionen rekommenderar att banvarvet ska räcka till för bredd-klass så att SM-klasser inte börjar varva.

Attityden från förare kring spårval/ geningar måste förbättras. Där måste vi alla hjälpas åt, klubbar, team, förare och förbund.

Första USM-deltävlingen Tidaholm, 142 startande och andra deltävlingen Strängnäs var det 148.

- I. **VM**
Rumänien gav 14 pallplatser totalt över två dagar.
Specialproven var mycket fina och tävlingen genomfördes bra.
- J. **EM.**
-
- K. **Utbildning**
Det genomfördes en fortbildning den 18 maj som gav 10 godkända tävlingsledare. PE fick med sig tips för sektionen att reflektera över.

TH har haft möte MX, Supermoto och Henrik Esting (kansli) angående framtida guldhjälmsutbildningar inom dessa grenar.
- L. **E-bike,**
Sektionen ställer sig positiva till att 2025 hitta en regelskrivning för att kunna få elmotorcyklar i olika klasser. Sektionen utreder frågan vidare.
- M. **RIG**
FJ ska ha möte RIG 20 maj.
- N. **ISDE**
SR är presenterade. Inväntar att steg 3 i anmälan ska öppna.
Två klubbtag från Sverige är anmälda.
- O. **Startnummerklasser**
Sektionen utreder vidare med målet att få ner antalet startnummerklasser när nya Mitt Svemo ska lanseras.
- P. **Distrikt**
Till hösten planerar sektionen ett möte med distriktsansvariga för enduro.

5. **Beslutfattande frågor mellan mötena**

-

6. **Ärenden**

Genomgång av återstartsstöd
Genomgång av dispensansökningar

7. **Kommande sektionens möten → 12/6 2024**

8. **Mötet avslutades**